

Date: 17 March 2021

التاريخ: 17 مارس 2021م

After compliments,

تحية طيبة وبعد،،،

List of nominee director and his brief profile to be elected in Annual Ordinary General Meeting is mentioned below:

قائمة المرشح لمجلس الإدارة ونبذة مختصرة عن المرشح الذي سيتم انتخابه في اجتماع الجمعية العامة العادية السنوي والموضحة ادناه:

Nominee Director

المرشح لعضوية مجلس الإدارة

Nominee name	Representing	Nominee type
Andrew K	Personal Capacity	Non-shareholder/ non independent

اسم المرشح	الجهة الاعتبارية/ صفة شخصية	طبيعة العضوية
أندريو - ك	بصفة شخصية	غير مساهم/ غير مستقل

Brief profile

نبذة مختصرة

Andrew K,

أندريو - ك

Mr Andrew is the CEO of Sembcorp UK and the Middle East. He oversees the company's operations comprising large-scale industrial assets on the Wilton International site owned by Sembcorp and a portfolio of flexible gas engines and battery energy storage systems located across the UK, as well as the company's business interests in the Middle East.

الفاضل/ أندريو هو الرئيس التنفيذي لشركة سيمبكورب للمملكة المتحدة والشرق الأوسط. ويشرف على عمليات الشركة التي تشمل الأصول الصناعية واسعة النطاق في موقع ويلتون الدولي المملوك لشركة سيمبكورب وعبارة عن مجموعة من المحركات الغازية المرنة وأنظمة تخزين طاقة "البطاريات" الموجودة في جميع أنحاء المملكة المتحدة، بالإضافة إلى المصالح التجارية للشركة في الشرق الأوسط.

Mr Andrew has nearly 30 years of experience in the financial and energy sectors. Prior to joining Sembcorp, he spent 15 years at Drax Group. There, he rose to the position of CEO of Generation and was responsible for the group's UK power generation sites and key functions including trading, fuel procurement, as well as supply chain and logistics. He was deputy group treasurer of Provident Financial, and has held various accounting and investment banking roles including Coopers & Lybrand, UBS and Dresdner Kleinwort Benson.

يمتلك الفاضل/ أندريو ما يقرب من 30 عامًا من الخبرة في قطاعي المال والطاقة. قبل انضمامه إلى شركة سيمبكورب، أمضى 15 عامًا في مجموعة دراكس. وهناك، ارتقى إلى منصب الرئيس التنفيذي لشركة جنريشن وكان مسؤولاً عن مواقع توليد الطاقة بالمجموعة في المملكة المتحدة والوظائف الرئيسية بما في ذلك التجارة وشراء الوقود، فضلاً عن سلسلة التوريد والخدمات اللوجستية. شغل منصب نائب أمين صندوق مجموعة بريفنت فاينانشل، وشغل العديد من المناصب المحاسبية والاستثمارية المصرفية بما في ذلك كوبرس وليبراندر، يو بي أس ودرسدنر كلاينورت بنسون.

Mr Andrew is a qualified chartered accountant, treasurer and holds a first class honours degree in Mathematics, Operational Research, Statistics and Economics from the University of Warwick in the UK.

الفاضل/ أندريو هو محاسب قانوني مؤهل وأمين صندوق وحاصل على مرتبة الشرف من الدرجة الأولى في الرياضيات وبحوث العمليات والإحصاء والاقتصاد من جامعة وارويك في المملكة المتحدة.

Regards,

وتقبلوا فائق الاحترام والتقدير

Disclosure Officer

مسؤول الإفصاح

